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o svojem delu

v preteklem mandatnem obdobju

V preteklih dveh letih je bilo naše politično življenje in delo zelo bo-
gato tako v jugoslovanskem kot v mednarodnem okviru. Ta aktivnost
se je kazala tudi znotraj naše OO ZK.

Razen dogajanj znotraj jugo-
slovanskega prostora, pri katerih
so bila v ospredju stališča IX.
seje predsedstva CK ZKS, pri-
prave in analize skupnih volitev
ter priprave na VIII. kongres
ZKS in XI. kongres ZKJ, smo
obravnavali tudi vsa pomembna
dogajanja v naši zunanjepolitični
dejavnosti. Sproti smo se sezna-
njali z vsemi pomembnejšimi
dogajanji v okviru odnosov s so-
sednjimi državami.

Naša dejavnost pa je bila obr-
njena tudi na ožjo skupnost, na
samoupravne interesne in druž-
benopolitične skupnosti v občini
in ne nazadnje tudi na delovanju
delegatskega sistema in politično
delo v KS Dodeljevo.

Žal pa ugotavljamo, da je prav
v KS ostalo še mnogo nerešenih
vprašanj. Ne moremo še govoriti
o zadostnem povezovanju in us-
klajevanju kadrovske politike v
okviru vseh OO ZK na Kodelje-
vem. Prav tako ugotavljamo, da
ne moremo dati jasnejše slike o
aktivnosti kadrov za delo v poli-
tičnih organizacijah, še manj pa v
rednem spremljanju in politični
oceni perspektivnih kadrov. Ob
zbiru podatkov o tem, v kakšni
meri so vključeni v samoupravno
in politično življenje kumunisti,
lahko ugotovimo, da je večina
članov ZK vključenih v delegat-
ski sistem, komisije ali v DPO,
vendar pa ta podatek ne more
biti merilo za njihovo aktivnost.
Dejstvo je, da se delegatski si-
stem hitro uveljavlja, res pa je
tudi to, da je ob tem še mnogo
nerešenega. Številne težave, od
sklepčnosti sej delegacij, komisij
itd., pa do prenosa informacij iz
baze navzven in obratno, nam
narekujejo, da skupno z vsemi
OO ZK na Kodeljevem in tudi
z drugimi DPO »naliziramo
vzroke za te slabosti in skupno
začrtamo pot za nadaljnje delo.

Doslej smo zelo redko obrav-
navali vprašanja, ki so jih dele-
gati zastopali v skupščinah. Do-
gajalo se je, da so se delegati
vključevali v delo kot posamez-
niki, ne pa kot delegacija, ki za-
stopa stališče krajanov, baze.
Ena od naših temeljnih nalog v
prihodnje naj bi bila tudi ustano-
vitev aktiva miadih komunistov,
sprejem novih članov, utrjevanje
samoupravnih odnosov na po-
dročju stanovanjskega gospo-
darstva in nenazadnje tudi ak-
tivno delovanje na področju
SZDL, povezovanje z uličnimi
odbori, komisi jami itd., skratka z
bazo.

Naš progratn dela v prihodnje

je zelo obširen in z aktivnostjo
vseh družbenopolitičnih dejav-
nikov v KS bomo uspešno pre-
magovali probleme in negativne
pojave, do katerih prihaja pri
ta-ko dinamičnem razvoju naše
samoupravne socialistične druž-
be.
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